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Beskæftigelsesudvalget har i brev af 3. december 2015 stillet følgende spørgsmål 

nr. 14 (L 67), som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Finn Sø-

rensen (EL). 

 

 

Spørgsmål nr. 14: 

”Kan ministeren bekræfte Ældre Sagens vurdering af, at antallet af pensionister, 

der kan søge boligydelse, vil falde fra 2019? Og kan ministeren i givet fald forklare 

hvorfor?” 

 

 

Endeligt svar: 

Det er ikke på baggrund af eksisterende undersøgelser muligt at afgøre, om der 

samlet set vil være et fald i antallet af pensionister, der kan søge boligydelse. Der 

er således udviklinger, der trækker i begge retninger.  

 

Som følge af den demografiske udvikling vil der også i en periode efter 2019 være 

en stigning i antallet af folkepensionister.  

 

Samtidig vil stigende supplerende indkomster trække i retning af, at en lavere andel 

af folkepensionisterne vil være berettiget til boligydelse. Dertil kommer, at antallet 

af pensionister, som modtager boligydelse, vil afhænge af hvor mange, der bor til 

leje mv.  

 

Jeg skal desuden henvise til besvarelsen af spørgsmål nr. 13 (L 67).  

 

 

Venlig hilsen 

 

 

 

 

Jørn Neergaard Larsen 

Beskæftigelsesudvalget 2015-16
L 67 endeligt svar på spørgsmål 14
Offentligt


